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油墨用条状铝颜料
Pellets and Non-dusting
Aluminium Pigment for Inks

如需了解产品详情请拨打
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旭阳“ST系列油墨用条状铝颜料”是专为高端印刷油墨行业开发的新产品，具有
高固含、高遮盖、高附着、低粉尘、低气味、好分散、使用和运输安全等特点。
在柔印、凹印和丝印行业中都有出色的表现，特别是针对烟包油墨行业我们还有
完全环保的油墨银条产品，完全可以满足性能和环保的要求。

旭阳“ST系列油墨用条状铝颜料”使用方便，在绝大多数有机溶剂中（如常见醇、醚、
酮、酯类等，卤代烃和烷烃除外）都有良好的溶解性，与绝大多数树脂体系如丙烯
酸、聚氨酯、PVB、纤维素、饱和聚酯、醇酸树脂、氯醋树脂等等相容性良好。
在使用时用很少的添加量就可以取得很好的效果。

先称取适量银条，用等量稀释剂浸泡，可外加低强度搅拌力待完全分散开即可
加入树脂体系继续分散，全程注意低剪切。
浸泡溶剂建议选用酯类如醋酸正丙酯、醋酸正丁酯或者二甲苯类、酮类，可以
溶解的非常快。
其他使用事项与普通银浆相同。

避光、避湿、避热储存，不用时需将封口袋扎紧以免混入氧气等。
本品为非危险品，不易燃，但是也要注意防火。
本品保质期为6个月。
产品包装规格20kg/桶。

First, to take appropriate amount of aluminium pellets immersing in equiponderant 
diluent, can be stirred with low strength during the whole process, the resins can 
be added into when the pellets is completely dispersed.
The recommended diluents are esters such as n-Propyl Acetate, n-butyl acetate, 
or dimethylbenzenes, ketones, easily dispersed.
Other notices for use are same as general aluminium pigments.

Store in a cool, dry location, protect from heat. Tightly sealed.
The product is non-dangerous goods, non-flammable, but still 
should be kept away from flame.
The guarantee is 6 moths. 
Packing : 20kg/metal pail.

油墨用条状铝颜料 建议使用方法

储存方法

Pellets and Non-dusting
Aluminium Pigment for Inks

Guidelines for use

Storage information

Sunrise ST series-Pellets and Non-dusting Aluminium Pigments for Inks was 
specially developed for high-end printing ink applications and has features like 
high solid content, strong hiding powder and adhesion strength, low dust and 
odour, good dispersion etc. It shows an excellent performance in flexographic 
printing, gravure printing and silk printing etc., especially that we developed totally 
environmentally friendly products for cigarette packaging, the products can 
completely meet environmental and performance requirements.

Sunrise ST series -Pellets and Non-dusting Aluminium Pigments for Inks is easy to 
use, it is easily soluble in most organic solvents(such as alcohols, ethers, ketones, 
esters etc. ,except haloalkane and alkane ).It as good compatibility with most resin 
systems such as acrylic acid, polyurethane, PVB, cellulose, saturated polyester, 
alkyd, Vinyl Acetate etc. resins. Very good effect can be achieved with only very little 
dosage.  

产品类型与型号  Types and Grades

型号
Grade No.

注：更多型号可与我司联系

色相
Colour Shade
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Leafing Propety
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D50(um)Approx
铝含量

AL Content
溶剂

Solvent
不含DPA
DPA Free
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不含矿物油
Mineral Oil Free


